

Dr. Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី ៣០ ខែ សីហា ឆ្នាំ ២០២២

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសារ និងសិស្សានុសិស្សរបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ៖

កាលពីម្សិលមិញ ថ្នាក់ដឹកនាំសាលា និងលោកគ្រូអ្នកគ្រូរបស់យើង រួមជាមួយនឹងសមាជិកបុគ្គលិកជាច្រើននាក់ទៀត បានបន្តិកព្រឹត្តិការណ៍ក្នុងឆ្នាំសិក្សាថ្មី ដោយជួយក្មេងរបស់យើងឱ្យមានអារម្មណ៍ថាមានការស្វាគមន៍ អំណរគុណ និង នឹងនឹករលឹក។ ជាថ្ងៃចូលរៀនដំបូងដ៏អស្ចារ្យមែន!

ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមថ្ងៃរបស់ខ្ញុំនៅឃានដ្ឋានរថយន្តសាលាមួយ ក្នុងចំណោមឃានដ្ឋានជាច្រើនរបស់យើង ហើយបានឮដោយផ្ទាល់ពីអ្នកបើកបររថយន្តសាលា និងក្រុមដឹកជញ្ជូនរបស់យើងថា ពួកគេមានការរំភើបចិត្តយ៉ាងខ្លាំងក្នុងការស្វាគមន៍ និងគាំទ្រសិស្សរបស់យើងក្នុងឆ្នាំសិក្សាថ្មីនេះ។ ពួកគេបាននិយាយអំពីការទន្ទឹងរង់ចាំស្នាមញញឹមនៅលើទឹកមុខក្មេងរបស់យើង និងសេចក្តីរីករាយរបស់សិស្សានុសិស្សដែលត្រឡប់មកជួបគ្នាវិញ បន្ទាប់ពីបានឈប់សម្រាកយ៉ាងយូរក្នុងរដូវក្តៅនេះ។ ខ្ញុំយល់ស្របទាំងស្រុងហើយនោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំបានឃើញយ៉ាងច្បាស់នៅថ្ងៃនេះ។

ពេញមួយថ្ងៃ ខ្ញុំរីករាយដែលបានទៅកាន់សាលាចំនួនប្រាំមួយ ដែលសាលានីមួយៗមានរឿងប្លែកៗ និងអស្ចារ្យ។ សាលា Paul Dunbar ដែលជាសាលាថ្មីមួយរបស់យើងនៅក្នុងសហគមន៍ ក្នុងចំណោមសាលាថ្មីផ្សេងៗទៀត បានក្រាលកម្រាលព្រំក្រហមសម្រាប់សិស្សានុសិស្ស ដែលបានចូលរួមដោយ ម៉ាស់ស្តត់ (mascot) ក្រុមរំលឹកទឹកចិត្ត (cheerleaders) និងកីឡាករចាស់អោប របស់សាកលវិទ្យាល័យ Temple ។ សាលាបឋមសិក្សា Gloria Casarez ដែលបានប្តូរឈ្មោះថ្មី (ពីមុនហៅថា សាលាបឋមសិក្សា Sheridan) មានពិធីប្រារព្ធការដូរឈ្មោះនេះ ដោយព្យួរទង់ជ័យ មោទនភាព (PRIDE) នៅខាងក្រៅជាមួយបុគ្គលិក សិស្ស និងក្រុមគ្រួសារ ក្នុងពិធីប្រារព្ធនេះ និងជាកិត្តិយសចំពោះការរួមចំណែកទាំងអស់នៃឈ្មោះថ្មីរបស់សាលា។ ការមកកាន់សាលាបឋមនាថ្ងៃរបស់ខ្ញុំ បានបង្ហាញកម្មវិធីអប់រំដ៏ទូលំទូលាយដែលក្រសួងអប់រំផ្តល់ឱ្យសិស្ស៖

- សាលាបឋមសិក្សា Thurgood Marshall មានកម្មវិធីត្រៀមសិស្សឱ្យមានជោគជ័យក្នុងការសិក្សា និងក្នុងជីវិត សញ្ញាប័ត្រដែលគេទទួលស្គាល់ក្នុងអន្តរជាតិ (International Baccalaureate Middle Years Programme) ថ្មី នៅសាលា
- Strawberry Mansion មានកម្មវិធីរៀនធ្វើម្ហូប សិល្បៈក្រាហ្វិក និងផលិតកម្មតន្ត្រី។

- និង Academy at Palumbo មានកម្មវិធីរៀនធ្វើមនុស្សយន្ត (robotics) និងការផ្តោតលើវិទ្យាសាស្ត្រ បច្ចេកវិទ្យា វិស្វកម្ម និងគណិតវិទ្យា (STEM) ។

ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ថ្ងៃរបស់ខ្ញុំដោយមានការសើចសប្បាយជាមួយសិស្សក្នុងអំឡុងពេលចេញពីរៀននៅសាលា John Patterson ។ សាលាទាំងនេះគ្រាន់តែជាឧទាហរណ៍មួយចំនួនតូចនៃការសប្បាយរីករាយដែលបានបង្ហាញឱ្យឃើញនៅតាមសាលាទូទាំងក្រសួង។ ខ្ញុំរង់ចាំចំណាយពេលថែមទៀតនៅសាលារបស់យើងក្នុងសប្តាហ៍នេះ។

និយាយឱ្យត្រង់ទៅ សាលាមួយចំនួនដែលខ្ញុំបានទៅនៅថ្ងៃនេះ មានភាពក្តៅខ្លាំង ដោយសារសាលាទាំងនេះជាសាលាក្នុងចំណោមសាលា ១០០ នៅក្នុងក្រសួងរបស់យើង ដែលគ្មានប្រព័ន្ធម៉ាស៊ីនត្រជាក់គ្រប់គ្រាន់។ ខណៈពេលដែលក្រុមប្រតិបត្តិការរបស់យើងបានដំឡើងម៉ាស៊ីនត្រជាក់ចំនួន ៥០០ គ្រឿងក្នុងរដូវក្តៅនេះ យើងនឹងបន្តប្រើប្រាស់ធនធានរបស់យើងដែលមានដើម្បីដំឡើងបន្ថែមទៀត និងពិនិត្យឡើងវិញ និងកែសម្រួលពិធីការសម្រាប់អាកាសធាតុដែលក្តៅ ឬត្រជាក់ហួសកម្រិតរបស់យើង។

ខ្ញុំក៏មានសេចក្តីសោមនស្សរីករាយផងដែរដែលយើងបានឈានដល់ដំណោះស្រាយលើកិច្ចព្រមព្រាងជាមួយសហជីព 32BJ ដែលតំណាងឱ្យបុគ្គលិកផ្នែកដឹកជញ្ជូន បោសសម្អាត និងជួសជុល ចំនួន 2,000 នាក់របស់យើង។ នោះមានន័យថា ភាពដែលអាចនាំឱ្យមានកូដកម្មត្រូវបានចៀសវាង។ ខ្ញុំមានការគោរព និងទទួលស្គាល់យ៉ាងមហិមាចំពោះបុគ្គលទាំងនេះ ហើយជឿជាក់ថាកិច្ចព្រមព្រាងនេះអះអាងជាថ្មីនូវការរួមចំណែក និងតម្លៃរបស់ពួកគេចំពោះក្រសួងរបស់យើង។

ជាមួយនឹងការចាប់ផ្តើមឆ្នាំសិក្សាថ្មីនេះ យើងទាំងអស់គ្នាទន្ទឹងរង់ចាំអ្វីៗដែលសំខាន់បំផុត - គឺការស្វាគមន៍សិស្សរបស់យើងនៅពេលពួកគេត្រឡប់មករៀនវិញ និងបង្កើតបរិយាកាសសិក្សាដែលប្រកបដោយភាពរីករាយ និងយកចិត្តទុកដាក់សម្រាប់ពួកគេរៀនរាល់ថ្ងៃ ជារៀងរហូតទៅ។ ខ្ញុំរង់ចាំធ្វើដូច្នេះតាមការសហការជាមួយលោកអ្នក។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ!



Tony B. Watlington Sr., Ed.D.

អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្សា